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Bestyrelsen havde indkaldt klubbens medlemmer til den årlige Ordinære Generalforsamling 
tirsdag den 3. marts 2009 kl. 19.00 i Nørrebro Hallen. Ifølge vedtægterne havde bestyrelsen 
på forhånd udsendt en dagsorden til medlemmerne, som blev fulgt til punkt og prikke. 
Der blev serveret kolde øl og vand til de fremmødte og mødet gik i gang lidt forsinket.  
 

1. Valg af dirigent 

Bestyrelsen foreslog Frank Jeppesen som dirigent, og forslaget blev godkendt. Frank Jeppesen 
takkede for tilliden og konstaterede at generalforsamlingen i henhold til vedtægterne var 
lovligt varslet. Frank Jeppesen konstaterede ligeledes at dagsordenen indeholdte alle de 
punkter, som den skal. Han erklærede generalforsamlingen for åben. 
 

2. Bestyrelsens beretning for året 2008 

Rene ”Disse” Johansen fremlagde bestyrelsens beretning til de fremmødte. Han lagde ud med 
at fortælle lidt om 1. holdets bedrifter i året 2008.  
 

A) 1. holdets sportslige resultater taler for sig selv. De sluttede som nr. 3 i serie 3 med 
52 point efter 26 kampe (14 vundne, 10 uafgjorte, 2 tabte), hvilket førte til oprykning 
til serie 2. Ydermere nåede 1. holdet langt i DBU’s landspokaltuneringen. Bestyrelsen er 
glad og stolt af Peter Møllers og Morten Abildgaards trænerarbejde. Begge trænere 
forsætter deres engagement i klubben frem til år 2010. 

 
B) 2. holdet klarede sig godt i serie 4, de endte som nr. 8 i serie 4. Holdet startede efter 

sommerferien med to overbevisende sejre på henholdsvis 7-0 og 9-0, men derefter gik 
det ned ad bakke. Holdet har endda udeblevet fra 2 kampe, hvilket har resulterede i to 
bøder fra KBU. Hvad angår fremtiden, så er to nye trænere trådt til for at tage af 2. 
holdet. Velkommen til Jon & Silas. 

 
C) Bestyrelsen har valgt at trække 3. holdet ud af turneringen på grund af manglende 

spillere. 
 

D) Det lykkedes for Oldboys at blive i rækken. Bestyrelsen takker Stig Thomassons 
arbejde som manager for holdet. Hvor vidt om Stig fortsætter er ikke besluttet endnu. 

 
E) Det lykkedes ligeledes for Veteraner at blive i rækken trods mange afbud. Frank 

Jeppesen har ydet et stort stykke arbejde og han fratræder efter denne sæson 
trænerjobbet, Kenn overtager Frank’s stilling 

 
F) John Andersen har stået i spidsen for 7. Mands Oldboys. Holdet har stabiliseret sig i 

sæsonen, og der ser lovende ud for den kommende sæson. John fortsætter som 
manager for holdet. 

 
G) Damerne har haft det svært i år, da to af stamspillerne flyttede til Fyn. Bestyrelsen 

håber naturligvis på at der kommer tilgang af flere spillere, således at holdet kan 
fortsætte. 

 
H) Alt i alt en fornuftig sæson for alle holdende i klubben. Men klubben har dog betalt ca. 

5.000 kr. i bøder til KBU for udeblivelser. Dette skal naturligvis skærpes i fremtiden, 
der er simpelthen ikke råd til disse udeblivelser i en lille klub som os. 



 

 

 

 

Side 2 af 5 sider  

 

Boldklubben 1960 
Generalforsamling 2009 
Sted: Nørrebrohallen 
Tid: 19.00 
 

 
I) Bestyrelsen har snakket om det før, og den kommende tid vil bestyrelsen håndhæve at 

hvis et medlem ikke har betalt kontingent, er det ikke muligt at spille kamp. 
Bestyrelsen vil hellere trække et hold, frem for at medlemmer spiller kampe, uden at 
have betalt kontingent. Man skal huske på at klubben har et af de billigste 
kontingenter i København.  

 
J) Klubbens kasserer Rene ”Disse” Johansen vil gerne opfordre alle medlemmer til at 

sende en mail i tilfælde af adresseændring. Klubben har brugt unødvendige 
ressouser på at sende post til medlemmer som ikke har informeret om adresseændring.      

 
K) Vi skal stadig sørge for at forlade klubhuset 1 time efter træning eller kamp, som 

nedenstående billede indikere. Klubbens nabolag har klaget over for meget larm og 
gene om aftenen. Der er sågar sendt videodokumentation til Københavns Kommune, 
som vil tage stilling til om det indsendte materiale skal videre i klageprocessen. Uanset 
hvad så skal klubbens medlemmer lukke døre og vinduer, efter at alle har været i bad, 
således at vi tager hensyn til vores naboer. 

 

 
 

L) Det er IKKE tilladt at bruge Rismosevej som parkeringsplads. Dette gælder også 
når der holdledere skal hentes materialer eller lignende i klubben. Al parkering foregår 
på Grønnemose Alle (jævnfør nedenstående billede). Det er vigtigt at vi informerer 
vores modstandere om dette issuse.  

 

 
 

M) Generalforsamling skulle have været afholdt i oktober/november 2008, men på grund 
af manglende tid og merarbejde hos det enkelte bestyrelsesmedlem, her det dette ikke 
været muligt. Bestyrelsen ønsker at planlægge en generalforsamling til efteråret 2009. 
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Der var umiddelbart ingen kommentar til årsberetningen fra de fremmødte, og derved blev 
den godkendt.  
 

3. Fremlæggelse af Regnskab og budgetforslag 

I regnskabsåret 2007/2008 er der et underskud på 11.500 kr. Dette skyldes primært 
manglende kontingentbetalinger fra medlemmerne. Der er brugt ca. 3.000 kr. på indvendig 
anskaffelser i form af nye toiletter.  
De mange udeblivelser i sæsonen 2008, har kostet klubben 5.000 kr. i bøder, som ikke er 
bogført i regnskabet. 
 
Bemærkninger fra Morten Abildgaard: ”Bestyrelsen skal være bedre til at informere hvem der 
ikke har betalt kontingent, således at trænerne ikke kan bruge de pågældende spillere.” 
 
Bestyrelsen vil tage Mortens bemærkning til efterretning og vil arbejde kontinuitet på at blive 
bedre til det i fremtiden.  
 
I budgettet 2008/2009 er der med vilje budgetteret lidt højere på indtægtssiden, her håber 
bestyrelsen på at komme de manglende kontingentbetalinger til livs. Der er budgetteret med 
et lille overskud på 500 kr. 
 
Regnskabet 2007/2008 blev godkendt af de fremmødte medlemmer. 
Budget 2008/2009 blev ligeledes godkendt af de fremmødte medlemmer. 
 

4. Indkomne forslag 

Peter Møller foreslog at klubben allerede nu skal søge om træningstider på kunststofbaner, 
hos de nærliggende klubber til vintersæsonen 2009/2010. Bestyrelsen vil gerne undersøge 
mulighederne til dette forslag. 

 
 

5. Kontingentfastsættelse 

Det nuværende kontingentniveau blev debatteret, om den skal forhøjes eller ej. Der var 
både argumenter for og i mod dette forslag, men det blev besluttet at det nuværende niveau 
fastholdes, da der stadigvæk er problemer med kontingentbetaling. Det er en mulighed at 
forhøje kontingentet til næste år i forbindelse med klubbens 50 års jubilæum.  
 

6. Fremtidigt arbejde 

Bestyrelsen arbejder i hærdigt på at sælge flere målaktier, og der er et tiltag som skal 
implementeres i fremtiden. 
Alle hold i klubben vil blive indlemmet i en turnusordning vedrørende baneopkridtning. 
Nærmere informere vil følge på et senere tidspunkt på klubbens hjemmeside.  
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7. Valg af bestyrelsen og én suppleant 

Den nuværende bestyrelses målsætning er at være 6 bestyrelsesmedlemmer i fremtiden. 
Bestyrelsen ønsker forsat ikke at opstille en formand til valg. Man tør ikke at chancen på grund 
af klubbens historik.  
 
Følgende indstilles til valg: 

� Claus Brock 
� Rene ”Disse” Johansen 
� Dennis Pedersen 
� Tobias Cromwell 
� Jeppe Hauptmann 
� Bjarke Lundgren  
� Kevin Larsen som suppleant 

Alle de opstillede personer blev valgt til bestyrelsen. 
 
Følgende personer ønsker ikke genvalg og er fratrådt bestyrelsen: 

� Lene 
� Marlene 
� Kim Klemmesen 

 
 

8. Valg af revisorer og én suppleant 

Frank Jeppesen og Dennis Ludwig forsætter som revisorer, som begge var indstillede til 
valg. Peter Møller blev valgt som suppleant. 
 
 

9. Valg af udvalg 

a) Der blev foreslået i forsamlingen at nedsætte et festudvalg med henblik på at 
arrangere en fest i forbindelse med klubbens 50 års jubilæum i år 2010. Følgende 
personer meldte sig firvilligt til udvalget: Jan Faxe, Peter Møller, Søren Fogh, Frank 
Jeppesen & Heine. 

 
b) Morten Abildgaard foreslog et udvalg (nyt klubhus) som skal undersøge 

mulighederne for at etablere et nyt klubhus på Grønnemosen og dertil ansøge om 
finansiering gennem forskellige fonde. Følgende personer meldte sig frivilligt til 
udvalget: Morten Abildgaard, Michael Wendt & Thomas Thamsen. 

 
 

10. Eventuelt 

a) Der blev foreslået en oprydningsdag i klubhuset inden sæsonen gik i gang. 
Bestyrelsen tog dette til efterretning, og der vil blive informeret nærmere om dette. 

 
b) Peter Møller kunne informere alle om at der vil blive tildelt bøder til klubben, hvis en 

spiller ikke bruger den samme farve tape som strømperne. 
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c) Rene Johansen takkede for Ragavan’s indsats med hensyn til klubbens hjemmeside. 
Lige siden han overtog hjemmesiden, har den altid været opdateret med friske 
nyheder. Ragavan har ligeledes givet hjemmesiden et nyt design fra denne sæson. 

 
d) Der blev foreslået kontingentfastsættelse for passivt medlemskab. Bestyrelsen 

tog dette til efterretning, og kontingentniveauet fastsættes på næstkommende 
bestyrelsesmøde. 


